
 
 

Verksamhetsberättelse avelsrådet 2024 
 
 
                                                                                                                                                                 
 
Vår klubb har avelsfunktionärer, som har god överblick över sin hundras och kan ge 
värdefull information. 
 
Förr i tiden hade avelsråden ofta till uppgift att rekommendera hanhundar till tik 
ägare, men den rollen har man allt mer frångått. 
 
I stället strävar man efter att ha ett helhetsperspektiv och att kunna upplysa till 
exempel en tik ägare om vad som är viktigt att beakta i aveln för just den aktuella 
rasen ifråga. 
 
Verksamhet 
 
Under 2024 har vi haft ett antal telefonmöten samt en sammankomst i Norberg 
angående en genomförd hälsoenkät för Pumi, Mudi, och Puli. 
 
1 st råd till uppfödare ang. parning och krav på känd Hd-status har gjorts. 
 
Vi jobbar med RAS ( Rasspecifik Avelsstrategi) för Mudi, Pumi och Puli. 
. 
Nu när svaren från hälsoenkäten inkommit och presenterats för intresserade 
medlemmar och uppfödare skall de sammanställas och läggas in på respektive RAS. 
 
RAS bedöms vara färdig under 2025 för alla raser (Pumi, Puli och Mudi) som saknar 
en ny.n 
  


